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Co se stane poté, co selže tolik propagovaná
protiofenzíva kyjevského režimu?
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Není žádným tajemstvím, že Rusko již více než rok bojuje
proti plíživé invazi NATO (za pomoci amerických globálních vazalů a
satelitních států). 

Neonacistická junta by vydržela pouhé dny, kdyby šlo pouze o
scénář Moskva versus Kyjev, a tento fakt netvrdí Rusko, ale Josep
Borrell, nejvyšší diplomat Evropské unie (ačkoli jeho schopnosti v
diplomacii jsou přinejlepším velmi sporné).

To je důvod, proč je schopnost Ruska odolat západní agresi o to více
ohromující, zvláště když vezmeme v úvahu naprostý rozdíl ve
velikosti populace, nominálních vojenských rozpočtech, velikosti
ruské ekonomiky ve srovnání s kombinovanou finanční a
ekonomickou silou Západu v čele se Spojenými státy (nemluvě o
geopolitickém vlivu), atd.

Je třeba poznamenat, že prakticky přímé zapojení Západu vyústilo
ve strategickou patovou situaci s taktikou tam a zpět, protože obě
strany někde dosáhly zisků nebo byly nuceny vzdát se oblastí jinde. 

Pozoruhodný rozdíl je však v tom, že Rusko to dělá ze strategických
důvodů, zejména proto, aby se vyhnulo těžkým ztrátám (civilním i
vojenským), zatímco pro kyjevský režim je pravdou úplný opak
(příklad Bachmut/Artemovsk).

Hlavním cílem neonacistické junty je totiž PR a udržení daného
narativu při životě. A narativ je, že Rusko je údajně „slabé“ a
„neschopné“ porazit loutky USA/NATO v Kyjevě. Masivní ztráty, které
utrpěly síly ukrajinského režimu, jsou však jasným ukazatelem
toho, jak moc je tento příběh mimo realitu.

Snad nejlepším důkazem toho je pokračující protiofenzíva sil
neonacistické junty. Přestože odborníci již předpověděli, jak se bude
situace vyvíjet (přesně tak, jak to probíhá již přibližně dva týdny),
kyjevský režim je nucen se snažit a držet krok, protože jeho loutkáři
se ve skutečnosti nestarají o ukrajinské oběti, pokud dokážou
vykreslit Rusko jako údajně „slabé“ a „neschopné zvítězit“.
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Sázky jsou tak vysoké, jak jen mohou být, takže agresivní americká
administrativa potřebuje zajistit, aby neonacistická junta si za každou
cenu udržela zdání úspěchu, protože pravděpodobnost skutečné
porážky ruské armády se blíží nule. Aby toho dosáhl, je Západ pod
vedením Spojených států připraven zapojit se do nebezpečné hry,
balancující na pokraji jaderné konfrontace, hry jakou svět nikdy
neviděl ani na vrcholu (první) studené války.

Za tímto účelem se Washington uchyluje k tomu, co někteří
odborníci nazývají „jaderným vydíráním“. 

Aby zabránily úplné porážce svých oblíbených loutek poté, co Rusko
nakonec spustí svou vlastní protiofenzívu, umístily USA další
jaderné zbraně v Evropě, aby zvýšily tlak na Moskvu a udržely
většinu jejích sil v pohotovosti pro případ, že by současná studená
válka mezi Ruskem a NATO přerostla v horkou. 

Polsko, jeden z úhlavních nepřátel Moskvy, zvláště trvá na tom, aby
na jeho území byly rozmístěny americké jaderné zbraně.

Ve spojení s ambicemi Varšavy vybudovat pravděpodobně největší a
nejvyspělejší pozemní síly v evropské části NATO a rozmístit na
svém území co nejvíce dalších jednotek NATO, takové agresivní
akce přiměly Rusko k nasazení taktických jaderných zbraní v
Bělorusku, stejně jako posílit svou kaliningradskou exklávu.

Mezi konkrétní kroky k zajištění bezpečnosti Ruska patří rozšíření
jeho již tak masivní vojensko-průmyslové kapacity, dodatečné
nasazení nejmodernějších hypersonických zbraní (které celému
politickému Západu zcela chybí) a celková změna politiky
odstrašování, které nyní zahrnuje již zmíněné  rozmístění ruských
taktických jaderných zbraní na spojeneckém území, konkrétně v
Bělorusku.

Je důležité si uvědomit, že Minsk jaderné zbraně na svém území
nejen rozmístí, ale bude je moci použít i v případě zesílení západní
agrese proti samotnému Bělorusku, které je již několik let vystaveno
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„plíživým“ útokům. Ještě horší je, že agresivní Amerika se nevzdala
pokusů o uspořádání další barevné revoluce v Minsku, protože stále
trvá na tom, že prezident Lukašenko je údajně „nelegitimní“ a že
opozice je „skutečnou exilovou vládou“.

Kreml správně předvídal prakticky všechny kroky USA a NATO a
revidoval svůj strategický postoj vůči nim, čímž dal jasně najevo, že
je připraven na jakýkoli „neočekávaný“ vývoj. A i když Rusko
rozhodně není tím, kdo by chtěl jako první použít jadernou zbraň,
Západ dělá vše, co je v jeho silách (bez přímé války, alespoň
prozatím), aby Moskvu dotlačil k tomu, aby udělala přesně to.

Nejnovější varování ruského ministra zahraničí Sergeje Lavrova, že
Washington prosazuje převést kyjevskému režimu F-16 schopné
nést jaderné zbraně, to dokonale ilustruje. 

A zatímco mainstreamová propagandistická mašinérie trvá na tom,
že se jedná o „ruské dezinformace“ a „nepodložené šíření strachu“,
serióznost Lavrova a absolutní velikost jeho důvěryhodnosti v
diplomatickém světě svědčí o opaku.

Pro Pokec24 přeložila Janinna
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Pormocník ruského prezidenta Maxim Oreškin prohlásil, že polovina
Rusů, co ujeli ze země se již vrátila a zbytek se vrátí příští rok.
Pomoc jeho prognóze přišla nečekaně od nás od “tanečního p-
rezidenta”, který prosazuje myšlenku koncentračních táborů pro
všechny Rusy bez výjimky …

 Je to blbost dvojitého agenta, nebo práce na FSB?
 https://ria.ru/20230617/uekhavshie-1878788182.html

Odpovědět  Peter 008
Agent PePa Putinův úkol plní dokonale, všechny Rusi donutit vrátit
se domů,…. ale i s odkloněnými penězi….!!!

Odpovědět  Peter 008
Tipneme-li blbost, nemůžeme se splést a na zadavateli už tolik
nezáleží.

 Hlavní asi bude, že se “zviditelnil”. K tomu inklinoval hned po
zvolení, ani nepočkal na inauguraci.

Odpovědět  Albi
Teď mě pobavila jedna inovace – ne ta comments namísto
komentáře na českém pokecu – ale z vojenského prostředí:

Ruská armáda zničila pevnost ukrajinských ozbrojených sil pomocí
obrněného transportéru-kamikadze17. června 2023

Opraváři ženijní a sapérské jednotky Centrálního vojenského okruhu
(TsVO) zničili baštu ozbrojených sil Ukrajiny dálkovou detonací
ukořistěného obrněného transportéru, který byl naplněn výbušninami
a poslán na nepřátelské pozice, uvádí RIA Novosti .

Jak řekl velitel ženijní čety s volacím znakem „Barnaul“, úkolem bylo
vybavit ukořistěný obrněný transportér výbušninami. Poté s řidičem
vyjeli autem směrem k ukrajinským pozicím.

„Asi 300 metrů od nepřítele nasadil řidič auto na ruční plyn, poslal ho
na bok, vyskočil… a odešel dozadu. Zůstal jsem pozorovat a poté,
co se auto přiblížilo přímo k pozicím nepřítele, jsem za pomoci

https://ria.ru/20230617/uekhavshie-1878788182.html
https://alternatio.org/events/all/item/120087-rossiyskie-voennye-unichtozhili-opornyy-punkt-vsu-s-pomoschyu-btr-kamikadze
https://ria.ru/


6/9

rádiového ovládání odpálil. Exploze byla velmi vážná, … výbušnin
bylo poměrně hodně – asi 3,5 tuny TNT, 5 bomb FAB-100, v
důsledku toho podle rádiového odposlechu nepřítel utrpěl značné
ztráty,“ řekl Barnaul.

Nejvíc na tom oceňuji ten smysl pro hospodárnost – že bez drahé
naváděcí elektroniky a ukořistěné vozidlo.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
5 bomb FAB 100 to je cca 375 kg trhavin, což má k 3,5 tunám dost
daleko , čili muselo jit o FAB 1000

Odpovědět  Velitel
Ale vždyť je jasně napsáno 3,5 tuny TNT- následuje čárka – a teprve
po ní následuje oněch pět bomb. Z čehož logicky vyplývá, že 3,5 tun
TNT, PLUS pět bomb.

 Kdybyste nebyl líný, a před mudrováním si najel na odkaz, našel
byste tam ještě tento odstavec:

 ” Uvnitř vozidla jsou viditelné zejména podlouhlé nálože s
detonačními kabely ze vzdálených odminovacích strojů UR-77
Meteorite a také vysoce výbušné bomby.”

Čiže celkem téměř 4 tuny trhavin ze dvou zdrojů – UR-77 Meteorit,
plus pět bomb FAB 100 – ne tedy 375 kg z FAB 100, ani 3,5 tun
trhavin z FAB 1000.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Proboha,proč všichni čekají za bukem a nechají Rusko, aby bojovalo
v podstatě za celý svět.

 To jsou všichni takoví idioti jako Západ?
 Nebo si jenom tiše brousí zuby na ruské nerostné bohatství?

Odpovědět  Eva
Je to velke divadlo…dohoda mezi super-staty na zlikvidovani
urcitych skupin” pablbu kteri nejsou zadouci na zadne strane”
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Pevne si sednete, dejte si salek caje ci sklenicku vinka a sledujte
dalsi dil…..

 Vsechno jde tak jak ma jit….

Odpovědět  delnas
Možná, že vše jde jak má jít, ale pro naši zemi to dobré není. Není
zde žádná skutečná vlastenecká síla a toto zdůrazňuji, skutečná,
která může v současnosti s touto zemí pohnout k lepšímu. Není zde
ani myšlenka jak dál v případě totálního krachu, který nás asi
nemine. Jakou společnost budou lidé chtít, nebo jsou spokojeni s
žitím v této kolonii západu, která nás již do mrtě pomocí domácích
přisluhovačů úplně vyždímala. To by mělo všechny moudré zajímat-
jakou společnost tedy chceme? Jestli založenou na tomto
kapitalistickém marasmu, potom ani nic nedělejme, ušetříme si další
zklamání.

Odpovědět  Pavel z Moravy
pamatujete na alianci národních sil, na vojáky v záloze? Mudr.
Obrtela? Myslím, že všechny se podařilo zastrašit. Podívejte se, jak i
Rajchl volá, já nejsem proruský trol…boha takovou šílenost
spustili.Hlavně aby nebyly s Ruskem žádné přátelské ani obchodní
styky. Akce otevření Vrbětic pak dokonale zmařila možnost, aby tady
Rusko mohlo jít byť jen do tendru na postavení jaderky.Ovšem, kdo
nám bude dodávat palivo do stávajících, netuším.

Odpovědět  Frank
Máte pravdu, ale ono jestli – až – vyhraje, ono to pomůže i nám.

 Protože ušáci půjdou do ha…u a s hyenou Evropy, no tak s tou už si
poradili kdysi a dokážou to i teď.

Odpovědět  Eva
No, myslím, že třeba severokorejci by šli Rusům ochotně pomoci, ale
ti to nechtějí a těch důvodů je tam více. Přítomnost cizích vojáků na
svém území není legrace vzhledem ke koordinaci všech sil a hlavně
jde o to, že by to zdejší západní zdegenerovanci brali jako ruskou
slabost. A Rusové zdaleka nevyčerpali svoje možnosti. Ale ani mně



8/9

se nelíbí ta vyčkávací taktika těch druhých zemí, neb Rusko právě
bojuje i za jejich svobodu. Ono je to třeba běžné i v pracovním
kolektivu, kdy všichni třeba křičí na nespravedlnost, která se jim od
vedení děje, jeden to vezme na sebe a dost často on skončí na ulici
a ten zbytek si nakonec ťuká na čelo, jaký to byl moula, že se za ně
rval, když oni to až tak moc s tím odporem nemysleli. Je to ale pouze
můj názor.

Pokud polští zfanatizovaní ušišlanci vyprovokují Rusy svým
ozbrojeným vpádem na Ukrajinu,

 máme tu 3.sv.válku,kdy tenhle debilní stát přestane v okamžiku
existovat a potažmo celá

 Evropa,včetně nás, s ním,jediná ruská jaderná ponorka dokáže zničit
celý Helmutland

 do 2 minut,Putin i Lavrov jasně oznámili,že pokud F-16 budou
startovat z letišť mimo Ukrajinu,

 okamžitě jmenovaná letiště zničí,nechci nic přivolávat,ale mám
strach stejně jako drtivá

 většina normálních lidí všude kolem nás,je za 30 vteřin 12.

Odpovědět  janle57
Polsko je pouze nastrojem zapadnich padouchu k provokacim
Ruska. Cela polska vlada pozustava ze Zidu, kteri si dali polsky
znejici jmena. Etnicti Polaci je musi vyhnat a vzit svuj osud sami do
rukou, jinak je Zide spali na Ukrajine jako Ukrose.

Odpovědět  Frank1
 
…..a tuna je jich málo?? Pro nás to platí zrovna tak. Jednou to na
webu PP vybalil nick maximus a na A4 se to nevešlo.

 
Jinymi slovy USA riskuji, resp. je to jejich zamer, ze Evropa se zmeni
ve spaleniste. To ovsem neni reseni, Rusove musi trefit i zloducha,
ktery tohle vyvolal za Atlantikem. Tam je zlo, tam je jejich smrtelny
nepritel.
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Odpovědět  Frank1
Oni říkají, že hodlají zasáhnout řídící centra – Washington, Londýn,
Brusel. A vzhledem k jejich technickým možnostem a schopnostem
není v případě USA oceán vůbec žádnou překážkou.

Ty zakladny s atomem staci, aby Evropa lehla popelem a zamorena
prestal existovat. To pripravuji USA pro sveho spojence v NATO.
Rusove povedou jen odvetne udery. Proto je pritomnost US
atomovek pro Evropu likvidacni. Dementni prezident, ktery udela
vsechno co mu napisi na papir, zeme v rozkladu a pred kolapsem se
pokusi vratit do hry atomovym uderem na Rusko.

Ukrajina jako stat po puci na Majdanu neexistuje. Je na kapackach
neustalou infuzni podporou zbranemi a penezi ze zapadu. Bez nich
zkolabuje. Fetak vykonava jen prikazy z Londyna , zadna jednani.
Pro Zidy v Londyne je vyhodne konflikt prodluzovat. Naklady neplati
oni, ale USA a EU. EK a NATO ovladaji take. Sklady se musi
vyprazdnit, pak zacnou volat po konci konfliktu.

Asi to úplně nesouvisí s článkem, ale…
 Hraju na mobilu fotbal a vždy po určité době mi naskočí reklama.

Klasická na jídlo, telefony, koloběžky atd. Až tuhle mi tam skočila
jedna, která mě zarazila. Byla na společnost KHNP, což je korejská
firma, která se účastní tendru na dostavbu JE Dukovany. V reklamě
libozvučný hlas říkal, že oni jsou “spolehlivým dodavatelem
jaderných technologií “. Jednak úplně nechápu zadání reklamy,
jelikož asi nikdo, kromě státu, si nebude kupovat jadernou
technologií, ale hlavně-a to mě zaujalo, je fakt, že tato firma vyhrála
30%kontrakt na první JE v Egyptě, přičemž zbylých 70% bude
realizovat kdo? Hádáte-li Rusko, pak hádáte správně. Takže mě
logicky “mainstreamově” napadlo, jestli by tito korejští “zaprodanci”
neměli být ihned dáni na sankční seznam zrádců(humor). Nepřijde
vám to také prapodivné????

 
 


